

	Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde i Glostrup Boligselskab afdeling 9. Tirsdag d. 16. 06. 2020 kl. 17.00, Selskabslokale.	
	<p>Tilstede: Susanne Petersen, Per Froholdt, Jesper Weidick, Peter Madsen, Merete Møldrup, Jonas D. Hansen, Jørgen Reimann, Mads Andersen, Dan Kenneth Levin Hansen, Kim R. Pedersen, Tine Liehti, Mette Frydenlund</p> <p>Betina ankom kl 1830</p> <p>Fraværende: Johnny Petersen, Pia Bernhardt</p>	
1.	Godkendelse af sidste mødereferat.	Godkendt
2.	<p>Meddelelser fra driftkontoret. Dan Levin Hansen</p> <p>Energirenovering af varmesystem Der kommer ingen huslejestigninger pga. det nye varmesystem da det betales via energibesparelserne 9 for, 0 imod at gå videre med arbejdet</p> <p>Affaldssortering Driften afventer stadig svar fra Forbrændingen</p> <p>Der har stadig ikke været skilte om skraldesortering på Sportsvej 17-23 og Gærdet. Dan henviser til Driftkontoret om opsætning af skilte.</p> <p>Hegn om molokker på Diget 2-16 er bestilt</p> <p>Mobil rampe til kælder Der bliver arbejdet på det</p> <p>Ladestandere Muligheden for opsætning af ladestandere skal undersøges For 8, imod 1 Der er udtrykt bekymring for at folk "reserverer" pladsen og får en fast plads via ladestanderne.</p> <p>Regler for rygning i selskabslokaler Diget 78 Loven siger, at der ikke må ryges i selskabslokalerne og loven bestemmer for alle. Dan retter husorden for Selskabslokalerne.</p> <p>Saltolåse i vaske-/tørrerum og kældre Opgradering på 90.000 kr. om året for at udfase nedslidte låse. Sanivas brik i vaskerum. Vi beholder dette system.</p>	<p>Dan</p> <p>Dan</p>

	<p>Låsning af kældre Vi har skalsikring. Lad være med at lukke fremmede ind i opgangen/kælderen. Kiler fjernes uden besked. Opsætning af briklåse koster 6000 kr per saltolås. Ved en opsætning vil det være hele blokke det skal sættes op i, ikke kun enkelte opgange, der måtte ønske det. Der skal udarbejdes forslag til hvorledes det kan gøres.</p> <p>Legeplads Faldunderlag i år på hegnet 9 for, 0 imod</p> <p>Der skal udarbejdes budgetforslag til brugssanering af overfladen på den gamle varmecentral ved Hegnet</p> <p>Fjernelse af blåkant/katteurt ved Sportsvej 60-62 skal undersøges Tiltrækning af vildkatte og udekatte fra hele nabolaget er uønsket</p> <p>Nedklipping af hække til 20 cm højde for at begrænse deres bredde</p>	<p>Dan</p> <p>Dan</p> <p>Dan</p> <p>Dan</p>
3.	<p>Meddelelser fra formanden Formanden informerer</p>	
4.	<p>OB Der informeres</p> <p>Der informeres fra GN, at informationerne i referatpunktet om GN ikke passer. Det bedes tages tilbage til næste OB møde således at det kan fremgå af næste OB-mødes referat.</p>	Claus
5.	<p>Meddelelser fra udvalgene</p>	
5.a	<p>Bygninger, friarealer, vaskeri og teknik Der informeres</p>	
5.b	<p>Budget og regnskab Der søges møde med Anja om afklaring af enkelte spørgsmål. Generelt ser det godt ud.</p>	Anja
5.c	<p>Bladudvalg Mailadresse til Beboerbladet: GBBeboerblad@gmail.com</p> <p>Deadline til næste blad er d. 16. september 2020.</p>	
5.d	<p>Beboeraktiviteter Der er intet loppemarked i juni i år. Alt er blevet afbestilt.</p>	

	Datoen for juletræsfesten bliver 12. december. Vi må ikke have folk i køkkenet, derfor skal hallen stå for mad.	
5.e	IT -Hjemmeside Der vil blive planlagt et nyt møde i udvalget for at se på retningslinjerne for facebookgruppen i fremtiden.	
5.f	Klubber og selskabslokaler Der efterspørges en skabelon til klubberne og deres regnskaber Med hvilken begrundelse laver GB regler for klubbernes brug af lokaler, når det burde være afdelingsbestyrelsen, der laver disse. Udvalget vil prøve at udarbejde et nyt og fyldestgørende sæt regler for klubberne til afdelingsmødet i september 2020. Der skal sendes en advarsel til ungdomsklubben på 1. sal i forbindelse med udskiftning af låse. Sker dette eller lignende igen vil ungdomsklubben blive smidt ud.	Anja Johnny Dan
6	Glostrup net Der kigges på nye udbydere. Der vil komme et oplæg til generalforsamlingen	
7.	Eventuelt.	